
                                                                                                 

Vragen vanuit de raad aan het college:

A. Schriftelijke vragen als bedoeld in artikel 36 Reglement van Orde

B. Schriftelijke vragen ter mondelinge beantwoording in de raads- of 
commissievergadering

C. Technische vragen 

Categorie: C 

Onderwerp: Algemene vragen 

Naam en fractie: André Bulten / Lokaal Belang Zevenaar

Datum indienen: 24-11-2020

Afdeling:  diverse afdelingen

Contactpersoon: Hans Bosch

Inleiding/Aanleiding:
Algemene vragen.

Vragen:

1. Hoe gaat de gemeente Zevenaar om met het traditionele carbitschieten dit jaar rond de 
oudjaar viering? 

Reactie:
In onze APV is vastgesteld in artikel 2:73a dat Carbidschieten is toegestaan onder 
voorwaarden. In de Liemerse gezagsdriehoek (Duiven, Westervoort, Zevenaar) is vrijdag 
afgesproken dat:
- Carbid in de bebouwde kom geheel verboden wordt (normaal mag je met 

literblikjes schieten)
- Buiten de bebouwde kom carbid schieten is toegestaan, maar met een meldplicht 

(normaal hebben we geen meldplicht).
We gaan dit regelen met toepassing van lid 4 van onze carbidbepaling. Dat luidt:
“De burgemeester kan ter voorkoming van gevaar, schade of overlast, of in het belang 
van de natuurbescherming, plaatsen in de gemeente aanwijzen waar het gestelde in het 
derde lid niet van toepassing is.”
Hiervoor dient de burgemeester een aanwijsbesluit te nemen die in concept gereed is. 

Ambtelijke wordt deze week verder uitgewerkt hoe de meldplicht invulling krijgt en welke 
coronamaatregels in acht moeten worden genomen. Door de nu geldende maatregelen 



                                                                                                 

zal het een sobere vorm van carbidschieten zijn, hier maken we organisatoren van 
bewust. 
De communicatie hierin is erg belangrijk we zullen duidelijk aangeven waar moet men 
zich melden en welke regels zullen er gelden.
Voor de gehele carbidbepaling, artikel 2:73a zie hieronder.

2. We hebben vernomen dat het Kandia Gemaal te Groessen niet naar behoren kan worden 
aangestuurd. De kans bestaat, als dit zo is, dat onze inwoners in het Rijnstrangen gebied 
bij hoogwater of enorme regenval in gevaar komen. Kunt u dit navragen of dit inderdaad 
zo is?

Reactie:
We hebben navraag gedaan. Er is geen reden tot zorg over het aansturen van het 
gemaal.  Dit wordt automatische geregeld .Als er iets in de regeling defect raakt wordt dit 
ook automatisch gemeld. Men kan dan via de computer ingrijpen en/of handmatig ter 
plaatse. Ook is er altijd een back-up voor als het helemaal niet meer zal functioneren .

3. Valt een bijenkast in het buitengebied in de gemeente Zevenaar onder een bouwwerk? Zo 
ja is er dan een vergunning nodig of volstaat de bouw van deze met een melding?

Zo ja, Bestaat er een mogelijkheid om dit zonder vergunning mogelijk te maken in de 
gemeente Zevenaar gezien het belang van de bijen voor ons mensen?

Reactie:
In de bouwverordening Zevenaar 2019 is de definitie van een bouwwerk opgenomen en 
luidt: ‘elke constructie van enige omvang van hout, steen, metaal of andere materiaal, die 
op plaats van bestemming hetzij direct of indirect met de grond verbonden is, hetzij direct 
of indirect steun vindt in of op de grond, bedoeld om ter plaatse te functioneren”. Er is 
sprake van een constructie van enige omvang (aantal bijenkasten) die op plaats van 
bestemming direct met de grond verbonden is en direct steun vindt op de grond en ter 
plaatse te functioneren. Er is sprake van een bouwwerk. Ook al zijn de bijenkasten 
verplaatsbaar, dan is er nog sprake van een bouwwerk.
De wetgever heeft bepaald welke bouwwerken vergunningsvrij opgericht kunnen worden. 
Wij kunnen dit zelf niet bepalen. Of een bouwwerk vergunningsvrij geplaatst kan worden 
is o.a. afhankelijk van:

- op welke plek staat  het bouwwerk, 
- afmetingen van het bouwwerk, 
- welke bestemming heeft het perceel. 

Dat zal per geval beoordeeld moeten worden. Het is dus mogelijk dat bijenkasten zonder 
vergunning geplaatst kunnen worden. 
Wij begrijpen dat het houden van bijen van belang is voor de natuur. Als een inwoner een 
aanvraag omgevingsvergunning indient voor het oprichten van bijenkasten staan wij hier 
in beginsel positief tegenover.



                                                                                                 


